



PETR  
OIL

Human Resources, Project Management, Design Engineering



Offering a flexible, reliable, total service to the oil, gas and petrochemical industry



# Flexible, reliable, total service

Established in 1980, Petroil offers a flexible, reliable, total service in three main areas, human resources, project management and design engineering. Our expertise provides professional, cost effective solutions.

## Executive Summary

### Human Resources

Petroil provides a support service to companies associated with the oil, gas and petrochemical industries by providing engineers of every discipline and other support personnel for short, long or permanent assignments. Today more than ever before successful companies depend on the competitive edge that a flexible and reliable workforce provides. The use of contract personnel allows our clients the flexibility to increase or decrease their workforce swiftly, effectively and most importantly economically, whilst still retaining continuity and professional expertise.

### Project Management and Design Engineering

Petroil also supplies project management, engineering design and procurement services specific to the oil and gas industry. Projects undertaken by Petroil include on and offshore oil, gas and petrochemical installations projects. Our experienced management team can take responsibility from project inception right through to its completion, operating strictly in accordance with our formal project management schedules.

### Résumé Exécutif

#### Ressources humaines

*Petroleum offre un service de support aux sociétés s'occupant de l'industrie de pétrole, du gaz et de la pétrochimie en procurant des ingénieurs pour chaque discipline et autre personnel qualifié pour des missions permanentes, de courtes ou de longues durées. Aujourd'hui plus encore que jamais avant les sociétés à succès dépendent de la capacité de compétition qu'une force de travail flexible et fiable peut produire l'utilisation d'un personnel contractuel donne à nos clients la flexibilité d'accroître ou de décroître leur force de travail rapidement, effectivement et d'une façon très importante économiquement alors même qu'ils ont l'avis d'experts professionnels.*

*Direction de projets et l'ingénierie du design. Petroleum fournit également des directeurs de projets, des ingénieurs design et des services spécifiques à l'industrie du gaz et du pétrole. Les projets entrepris par Petroil incluent le pétrol onshore et offshore et les projets d'installation de gaz et de pétrochimie. Notre équipe expérimentée de management peut suivre un projet du début à la fin en suivant strictement en accord avec notre système de Direction de Projets.*

## Summary of services

- Human Resources
- Project Management
- Design Engineering
- Project Planning
- Quality Management
- Cost Contracts
- Project Control
- Procurement
- Health, Safety and Environment
- Construction Management
- Pre-commissioning/commissioning
- Start Up Supervision
- Operations/Training
- Risk Management

## Summary of expertise

- Pipelines
- Gas and oil separation
- Degassing/Desalting
- Production Facilities
- Gas Processing
- Process Plant Design
- Oil and gas storage facilities
- Tanker loading facilities/jetties
- Fire Prevention
- Gas Lift/Compression
- Water Injection/Disposal
- Marine
- Offshore facilities



# Areas of specialisation

An innovative and responsible company offering a complete service to the oil and gas industry. Our operational expertise is proven in many areas of the globe, underlining the importance of single-source project control.

## Human Resources

Petroil offers a comprehensive service to its clients through the provision of contract engineering personnel greatly enhanced by an interactive on-line recruitment facility. Petroil has been sourcing professionals for the oil, gas and petrochemical industries since 1980 and has gained an unrivalled reputation for placing engineers of all disciplines of the highest calibre in the following areas, project management, design, construction, commissioning, operations and maintenance. Petroil has earned an excellent reputation all over the world by delivering a service dedicated to serving its clients needs.

*Petroil offre un service étendu aux sociétés qui s'occupent de l'industrie du pétrole, du gaz ou de la pétrochimie grâce à ses ingénieurs en procurant des ingénieurs qui s'occupent des contrats. Tout cela est facilité par un recrutement en ligne interactif. Depuis 1980, Petroil met en place des professionnels dans l'industrie pétrochimique et à de ce fait la réputation inégalable de ne traiter qu'avec des ingénieurs du plus haut niveau. Petroil a gagné une excellente réputation dans le monde entier en procurant un service dédié aux besoins de ses clients.*

## Project Management

Petroil undertakes all phases of project management from award of contract through the design stages, procurement, construction, commissioning to production. Using Primavera as a project management tool, a project execution plan (conforming to ISO 9001) is written for each project enabling Petroil to monitor progress throughout the project. Progress reports, design verification and validation, safety and quality reviews are performed during each stage of the project thus ensuring the client is fully aware of all developments.

*Petroil se charge de toutes les phases du cycle de gestion} à partir de l'attribution du contrat jusqu'à la phase initiale de conception, mobilisation et la mise en service finale du projet. L'utilisation de Primavera à l'outil de gestion, un plan d'exécution (conforme ISO 9001) est défini pour chaque projet permet à Petroil un système de contrôle de la progression et l'execution des étapes depuis le commencement. Une série de rapports de progression, études de conception, vérifications et validations de conception, études de sécurité et études de qualité sont effectués pendant chaque phase du projet donc assurant que le client est conscient de tous les développements.*

## Design Engineering

Petroil has established a team of in-house professional design engineers, all proficient in the use of state of the art software and specialising in all areas of project control. Our experienced design team takes total responsibility for the project from conceptual design through to final completion, operating strictly in accordance with our formal project management procedures. We have undertaken projects both onshore and offshore on oil, gas and petrochemical installations worldwide, offering clients technical design expertise of the highest calibre.

## L'ingénierie de Conception

*Petroil a établi une équipe d'ingénieurs de conception professionnels en maison, tous membres compétent dans l'usage de logiciel de pointe et se sont spécialisés dans tous domaines de contrôle de projet. Notre équipe éprouvée de direction prend la responsabilité pour le projet de son début à son achèvement, en opérant strictement conformément à nos procédures de direction formelles. Nous avons entrepris des projets sur terre et en mer et sur des installations de gaz et des installations pétrochimique autour du monde, en offrant nos clients l'expertise technique et la direction professionnelle du niveau supérieur.*



# Global expertise, European base

Petroil's headquarters is close to Manchester International Airport, a European hub airport offering daily links to all major destinations.

## UNITED KINGDOM - Head Office

110 Heaton Moor Road  
Heaton Moor  
Stockport  
Cheshire  
SK4 4NZ  
United Kingdom  
Telephone: 0044 (0) 161 442 5262  
Fax: 0044 (0) 161 442 5755  
E-Mail: reception@petroil.co.uk  
Website: www.petroil.co.uk

## EUROPEAN HEADQUARTERS

17 Avenue de la Costa  
MC98004 Monaco  
France  
Telephone: 00377 97 97 82 20  
Fax: 00377 97 97 82 21  
E-mail: info@aml-algeria.com

## YEMEN

Faj Attan Road  
P.O.Box 1376  
Sana'a  
Republic of Yemen  
Telephone: 009671 418 373  
Fax: 009671 410 576

## LIBYA

P.O. Box 3319  
Benghazi  
Libya  
Telephone: 00 218 6122 24074  
Fax: 00 218 6122 23945

## SUDAN

Al Taif  
Al Nakil Road  
Building 105  
Block 23  
Sudan  
Telephone: 00 249 11 228159  
Fax: 00 249 11 235220

## UKRAINE - CIF

198 Ketchkemetskaya str  
Simferopol  
Crimea  
95022 Ukraine  
P.O. Box 701  
Telephone: 00380 652 515147  
Fax: 00380 652 575145

## IRELAND

Mercury House  
Sandyford Industrial Estate  
Dublin 18  
Eire  
Telephone: 00353 1 295 2211  
Fax: 00353 1 295 3202

## ALGERIA

AML Algeria  
Cite PTT - Villa 35A  
Hydra  
Alger  
Telephone: 00 213 21 48 21 81  
Fax: 00 213 21 69 34 41

Human Resources, Project Management, Design Engineering